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Za 30-ak dana počinju radovi na dogradnji i rekonstrukciji Osnovne škole Ivana 

Kukuljevića Sakcinskog u Ivancu, čime konačno počinje realizacija ulaganja na koje se 

čekalo 20-ak godina.

U prisustvu župana Varaždinske županije Anđelka Stričaka i gradonačelnika Grada Ivanca 

Milorada Batinića, ugovor za izvođenje radova vrijedan 3.135.372,45 eura je ravnatelj OŠ 

Ivanec Damir Jagić potpisao sa Slavkom Kišičekom iz tvrtke MIPCRO d.o.o., koja je 

izabrana kao najpovoljnija u postupku javne nabave. Uz to je ravnatelj potpisao ugovor za 

usluge stručnog nadzora i koordinatora zaštite na radu s Mihaelom Cahunom, direktorom 

IPC – Inženjeringa d.o.o. (vrijednost 30.000 eura), te ugovor za usluge voditelja projekta 

gradnje s Tomislavom Stanišićem iz Sintegrasa d.o.o. (51.530 eura).

Radovi će se odvijati u sklopu EU projekta, čiji je glavni cilj osigurati kapacitete za prelazak

škole u jednu smjenu i provođenje cjelodnevne škole. Bespovratna EU sredstva osigurana

su iz Nacionalnog plana oporavka i otpornosti 2021. – 2026.



- Na početku mandata naglasio sam da gradimo sustav jednakih šansi, a to znači da 

nastojimo omogućiti svim našim učenicima, gdje god živjeli i koju god školu pohađali, 

jednake uvjete. Danas su potpisana tri ugovora potrebna za dogradnju i rekonstrukciju OŠ 

u Ivancu ukupne vrijednosti 3,165 milijuna eura, a slijedi opremanje i uređenje okoliša. 

Preostaje još dogradnja područnih škola u Novoj Vesi i Strmcu Podravskom. Tada ćemo 

imati uvjete da svi osnovnoškolci pohađaju jednosmjensku nastavu i to već tijekom iduće 

školske godine, 2025./26. – istaknuo je župan Stričak i zaključio:

- Po završetku radova OŠ Ivanec će biti modernizirana škola, s 13 novih učionica, 

specijaliziranih prostorija za različite predmete te suvremeno opremljene laboratorije, a uz 

to će biti ugrađeni energetski učinkoviti sustavi grijanja i hlađenja.

- Drago mi je da je konačno došlo do realizacije ovoga projekta zahvaljujući aktiviranju 

europskih novaca. Naravno, Varaždinska županija inače prednjači u Republici Hrvatskoj 

što se tiče ulaganja u obrazovanje, obrazovnog standarda, brige o školama, o 

infrastrukturi. Drago mi je da je Županija na čelu sa županom krenula, da su iskoristili 

europska sredstva i da će konačno građani grada Ivanca, prvenstveno učenici, učitelji i 

ostali djelatnici imati kvalitetnije okružje i pretpostavke za rast i razvoj u obrazovanju. 

Jedva čekam da krene gradnja, a drago mi je što je izvođač radova domaća, ivanečka 

tvrtka – rekao je gradonačelnik Batinić.

- Srce mi je danas puno. Zahvaljujem svima koji su bili uključeni u realizaciju ovog projekta

na koji se čekalo 20-ak godina – istaknuo je predsjednik Gradskog vijeća Ivanca Zdenko 

Đuras.

Ravnatelj OŠ Ivanec Damir Jagić rekao je kako je današnje potpisivanje ugovora jedan od 

najljepših događaja u posljednjih 10 godina otkako je ravnatelj škole.

- Ivanečka osnovna škola jedna je od najvećih i najbrojnijih škola Varaždinske županije i 

danas je za svoj 185. rođendan dobila jedan od najljepših darova, kojim ćemo riješiti 

problem nastave u dvije smjene. Školu pohađa 625 učenika i sve njih, kao i njihove 

roditelje to iznimno veseli. Učenici će time dobiti još kvalitetnije i bolje obrazovanje, ali i 

bolje uvjete za izvannastavne i izvanškolske aktivnosti - rekao je ravnatelj Jagić.



Rok za dovršetak radova je 18 mjeseci, no Slavko Kišiček iz tvrtke MIPCRO d.o.o., koja 

izvodi radove na dogradnji i rekonstrukciji, vjeruje da će posao završiti i prije ugovorenog 

roka.

- S pripremnim radovima planiramo krenuti krajem kolovoza kako bi se uoči početka nove 

školske godine i dolaska učenika osiguralo gradilište. Računamo da ćemo dograđenu i 

rekonstruiranu školu pripremiti za novu školsku godinu 2025./2026. – rekao je Kišiček.

Potpisivanju ugovora prisustvovali su zamjenica župana Silvija Zagorec, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Ivanca Zdenko Đuras, zamjenik gradonačelnika Grada Ivanca 

Marko Friščić, pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i sport Varaždinske županije

dr. sc. Miroslav Huđek, kao i članovi Školskog odbora OŠ Ivanec.










